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6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 20.6.2016  
 
 
Ing. Kolesár: 
Na májovom zasadnutí zastupiteľstva pri inej téme, myslím, že to bola umelá tráva, ale sme sa 
okrajovo dotkli toho, či mesto má peniaze, nemá peniaze, či prepúšťa úradníkov, či prijíma 
úradníkov. Dal som si do súvisu niekoľko informácii na webovej stránke mesta, kde v jeden 
deň bol oznam o tom, že mestu bude musieť prepúšťať, lebo má slabý rozpočet a o niekoľko 
riadkov vyššie boli tri oznamy o voľných pracovných miestach. Ale konkrétne ma zaujíma 
vaša informácia pán primátor, že z istého oddelenia mestského úradu, nešpecifikovali ste 
z ktorého, odišli traja úradníci, tak preto tam bol prijatý jeden odborník. Keďže nebola toto 
téma rokovania, nepýtal som sa ďalej, ale pýtam sa teraz, o ktoré oddelenie sa jednalo a na 
ktoré bol ten jeden odborník prijatý.  
 
PhDr. Čižmár: 
Išlo o finančné oddelenie.  
 
Ing. Kolesár: 
O finančné oddelenie a kto je ten odborník prosím? 
 
PhDr. Čižmár: 
Ten, ktorý bol prijatý namiesto rozpočtára, pán Kohút.   
 
Ing. Kolesár: 
Namiesto rozpočtára. No s tým súvisí alebo budem pokračovať ešte v otázke, kedy sa dospelo 
k zisteniu, že potrebuje mesto obsadiť takúto funkciu? Lebo v máji 2015 bola prepustená Ing. 
Homindová, bývalá dlhoročná ekonomická riaditeľka Vagónky Trebišov, práve z pozície 
rozpočtár, lebo táto pozícia bola zrušená a jej miesto bolo nadbytočné, to bol stav v roku 
2015. Čo viedlo k zisteniu, že potrebujeme takúto pozíciu alebo inak sa opýtam, potrebujeme 
pozíciu rozpočtára? 
 
PhDr. Čižmár: 
Pán poslanec, čo bolo nezákonné na celom tom postupe, to sa pýtam po prvé.  
A po druhé, stále hovoríte, že sa nemáme vracať do minulosti. Pri každej jednej veci, kde sa 
porovnáva niečo hovoríte, že sa nemáme vracať do minulosti. Táto pozícia bola vyhodnotená, 
že je potrebná na mestskom úrade, bolo oznámené o tom, že je takéto voľné pracovné miesto 
a bolo možné zo strany účastníkov alebo uchádzačov sa zaujímať o túto pozíciu.  
 
Ing. Kolesár: 
Pán primátor, sme v časti Interpelácie a podnety a minimálne v tejto časti tu otázky kladú 
poslanci mestského zastupiteľstva, prosím, neodpovedajte mi protiotázkou. Pýtal som sa, či 
mestský úrad vyhodnotil potrebu pozície rozpočtára a vy ste mi odpovedali. To mi stačí, to mi 
stačí. Ja som sa nepýtal na nezákonnosť procesu, nespochybňujem nezákonnosť, resp. 
zákonnosť, proces bol podľa mňa zákonný, nespochybňujem vašu právomoc kohokoľvek 
uvoľniť, kohokoľvek prijať, je to právo primátora. Takže nič nezákonné na tom nebolo, ja 



som sa len pýtal, či potrebujeme rozpočtára a zistili sme, že áno, akurát nie pani Homindovú. 
To je viac-menej odkaz pre ňu, lebo potrebujeme sa aj s takýmito vecami vysporiadať, no 
ďakujem. 
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